

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co Ltd 安捷利美维电子(厦门)有限责任公司

26th floor, Tower E, Xiamen Center, 567Haicang Avenue, Haicang District, Xiamen (Postal Code: 361006) 厦门市海沧区海沧大道567号 厦门中心E座26楼 (邮编: 361006)

Meadville Technologies Company Limited 美維科技有限公司

Unit 1, 19/F, Metropole Square, 2 On Yiu Street, Shatin, Hong Kong 香港新界沙田安耀街2號新都廣場19樓1室

www.akmmv.com

8th Jul 2021

To: AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd. Printed Circuit Board Customers Re: Statement on TSCA Compliance

Dear Valued Customers:

On January 6, 2021, the United States Environmental Protection Agency (EPA) issued five final rules on taking expedited action on specific persistent, bioaccumulative and toxic (PBT) chemicals to address risk and reduce exposures as required under the Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6(h), as amended by the Frank R. Lautenberg Chemical Safety for the 21st Century Act. The five PBT chemicals are listed in below table, for more information on TSCA Section 6(h) and the final rules, please click this link (https://www.epa.gov/assessing-and-managing-chemicals-undertsca/persistent-bioaccumulative-and-toxic-pbt-chemicals-under).

Chemical Name	CAS No.	Limit
Decabromodiphenyl ether (DecaBDE)	1163-19-5	Prohibited
Phenol, isopropylated, phosphate (3:1) (PIP (3:1))	68937-41-7	Prohibited
2,4,6-Tris(tert-butyl)phenol (2,4,6-TTBT)	732-26-3	0.3wt%
Hexachlorobutadiene (HCBD)	87-68-3	Prohibited
Pentachlorothiophenol (PCTP)	133-49-3	1wt%

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd., and all its wholly owned subsidiaries ⁽¹⁾, is a "build to print" manufacturer that builds unpopulated printed circuit boards (bare boards) that are specified by our respective customers. Based on the TSCA conformity survey results of our raw materials, this letter certifies that the bare boards produced by AKMMeadville comply with the requirements for the five PBT chemicals under the TSCA section 6(h).

Should there be any queries over the aforementioned information, please contact your AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd. Representative(s) accordingly.

Yours sincerely,

如红红柳

Wendy Yao

Manager, Quality & EHS Department

AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co., Ltd.

(1) Wholly owned subsidiaries included, but not limited to Meadville Technologies Co., Ltd., Guangzhou Meadville Electronics Co., Ltd., Shanghai Meadville Electronics Co., Ltd., Shanghai Meadville Science & Technology Co., Ltd.



AKMMeadville Electronics (Xiamen) Co Ltd 安捷利美维电子(厦门)有限责任公司

26th floor, Tower E, Xiamen Center, 567Haicang Avenue, Haicang District, Xiamen (Postal Code: 361006) 厦门市海沧区海沧大道567号 厦门中心E座26楼 (邮编: 361006)

Meadville Technologies Company Limited 美維科技有限公司

Unit 1, 19/F, Metropole Square, 2 On Yiu Street, Shatin, Hong Kong 香港新界沙田安耀街2號新都廣場19樓1室

www.akmmv.com

2021年7月8日

致:安捷利美维电子(厦门)有限责任公司印刷电路板客户

关于: TSCA合规声明

尊敬的客户:

2021年1月6日,美国环境保护署(EPA)根据《弗兰克劳滕伯格21世纪化学物质安全法案》修订的《有毒物质控制法(TSCA)》第6(h)节要求"就特定持久性、生物累积性和毒性(PBT)化学品需采取快速行动以应对风险并减少暴露"发布了五项最终规则。五项PBT化学品列表如下,若需了解更多有关TSCA第6(h)节及五项最终规则的信息,请点击此链接(https://www.epa.gov/assessing-and-managing-chemicals-under-tsca/persistent-bioaccumulative-and-toxic-pbt-chemicals-under)。

物质名称	CAS 号码	限值
十溴二苯醚 (DecaBDE)	1163-19-5	禁止
苯酚,异丙基磷酸酯(3:1) (PIP (3:1))	68937-41-7	禁止
2,4,6-三(叔丁基)苯酚 (2,4,6-TTBP)	732-26-3	0.3wt%
六氯丁二烯 (HCBD)	87-68-3	禁止
五氯苯硫酚 (PCTP)	133-49-3	1wt%

安捷利美维电子(厦门)有限责任公司,及旗下全资子公司⁽¹⁾,作为"按图制作"的生产商,是按照客户指定要求生产未贴件的印刷电路板(光板)。基于我司的原材料TSCA符合性调查结果,本函旨在证明我司生产的光板符合上述TSCA第6(h)节针对五项PBT化学品的要求。

若贵司对此信息有任何疑问,请联系贵司之安捷利美维电子(厦门)有限责任公司代表。

此致

如红红柳

姚红利

经理,质量&环境健康安全部门

安捷利美维电子 (厦门) 有限责任公司

(1) 旗下全资子公司,包括并不限于美维科技有限公司,广州美维电子有限公司,上海美维电子有限公司,上海美维科技有限公司。